
 

 

             

Z Á P I S 
4. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu v roce 2024 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 23.04.2024 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání:   Magistrát města Karlovy Vary, zasedací místnost 5. patro 

 

Doba jednání:  zahájení  16:10 hodin  

  zakončení  18:05 hodin 

 

Přítomni:  Romana Mrvová, RNDr. Jiří Neumann, MUDr. Miloš Starý  

  a Tomáš Nesrsta 

 

Přítomny on-line:  Daniela Bílá a Dott. Mag. Radka Murasová  

 

Omluvena:  Zdeňka Batíková  

 

Hosté:   Jan Kronika  

 

 

 

Program:  

 

1. Schválení programu jednání 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

 

3. Připravované a probíhající projekty Kanceláří architektury města Karlovy Vary  

diskuze a reakce na minulé jednání  

 

4. Strategie KV° 2040 

diskuze a reakce na minulé jednání  

 

5. Nedokončené úkoly z minulých jednání 

 

6. Různé 

      

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

 

 

 



 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl schválen. 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 3. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 20.03.2024  byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Připravované a probíhající projekty Kanceláří architektury města Karlovy Vary  

Členové komise prodiskutovali zejména téma parkování a parkovacích domů, které vnímají stejně 

jako většina hostů a obyvatelů města jako velký problém.    

 

4. Strategie KV° 2040 

Byl připomenut dlouhodobý koncepční dokument města Strategie KV° 2040, který si mohou 

členové komise podrobně prostudovat na stránkách www.vary2040.cz, který je k dispozici i ve 

zkrácené verzi.  

 

5. Nedokončené úkoly z minulých jednání 

Členové komise projednali téma přestupku, kterého se opakovaně dopouští mnoho občanů a hostů 

města.  Jedná se o nepovolený vjezd např. na komunikaci vedoucí na vyhlídku Tři kříže a 

komunikaci vedoucí na Svatošské skály i přes zákazovou dopravní značku. Dle členů komise by 

vjezdy na taková místa měly být opatřeny závorou, dostatečně přehledně s upozorněním pro 

cyklisty, jelikož auta na taková odpočinková místa nepatří, proto jsou označena zákazovou 

dopravní značkou.  

 

Přílohou tohoto zápisu je i předložený návrh pana Kroniky, který znázorňuje možnou instalaci 

závory na komunikaci vedoucí na vyhlídku Tři kříže. 

 

Usnesení: 

Členové Komise lázeňství a cestovního ruchu doporučují Radě města Karlovy Vary zabývat se 

problematikou opakovaného přestupku „Vjezd na komunikace ve městě Karlovy Vary, které jsou 

označeny zákazovou značkou“  

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: 

Členové Komise lázeňství a cestovního ruchu doporučují Radě města Karlovy Vary pověřit Odbor 

technický zabývat se problematikou potřeby instalace závor na místech, kde je opakovaně 

nedodržován zákaz vjezdu motorových vozidel.   

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

http://www.vary2040.cz/


6. Různé 

Předsedkyně komise paní Romana Mrvová obdržela dopis adresovaný jí a zároveň i primátorce 

města. Tento dopis se týká nadměrného hluku z hudební produkce během konání MFF 

v lázeňském území. Dopis byl doručen prostřednictvím datové schránky na adresu magistrátu 

města. Odpověď a adekvátní reakci na tento dopis bude v nebližší době projednávat paní 

předsedkyně s právním odborem magistrátu města, tak aby byl v zákonné lhůtě vyrozuměn 

odesílatel.   

 

Téma týkající se nadměrného hluku z hudební produkce během konání MFF členové komise 

prodiskutovali a dohodli se, že se tímto tématem budou zabývat i na příštím jednání. S tím, že již 

bude známo více podrobností okolo tohoto tématu. 

 

Dále byl prodiskutován nepochopitelný zákaz vstupu na houpací most přes řeku Ohři ve 

Svatošských skalách. Tento most dlouhá léta sloužil jako jedna z mnoha turistických „lákadel“ do 

města a je škoda ho neprovozovat. Komise by ráda zjistila důvody uzavření a ráda by se k tomuto 

tématu  ještě jednou vrátila.  

 

    

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat v úterý 04.06.2024 od 16:00 

hodin. 

 

 

 

 

 

 

        Romana  Mrvová  

              předsedkyně  

          Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne:  23.04.2024 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       

Přílohy:  

1. Návrh instalace závory na komunikaci vedoucí z městské části Drahovice na vyhlídku Tři 

kříže 


